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Я є членом ради Комітету вже протягом кількох років і добре знаю особливості роботи 

Комітету. За поточних умов спаду на ринку нерухомості, ключовим завданням ради 

Комітету є підбір актуальних тем заходів для привернення уваги широкого кола 

учасників.  Також, для підвищення рівня зацікавленості у заходах Комітету пропонується 

(а) зосередитись на темах, що виходить за рамки виключно питань нерухомості та є 

суміжними / спальними з іншими напрямками, та (б) забезпечити участь регуляторів, де це 

стосується обраної теми.  З огляду на таке, пропоную в поточному році акцентувати 

роботу Комітету на таких напрямах: 

 

(1) Роботи іноземних будівельних підрядників на українському ринку (захід вже в процесі 

організації) 

(2) Інфраструктурні проекти 

(3) Земельна реформа 

 

Безперечно, є й інші теми, що варті уваги, однак саме по вказаним вище питанням я та 

наша фірма, ЄПАП Україна, загалом маємо значний досвід та можемо бути надалі 

корисними в роботі Комітету. 

Зокрема, пропоную організаційну та змістовну підтримку в питаннях організації Комітетом 

заходів по вказаним вище напрямкам. 

Також, в контексті останнього питання (земельна реформа) я маю попередню 

домовленість з Українським клубом нерухомості про проведення спільного заходу у 

випадку запровадження в країні земельної реформи протягом року.  Готовий активно 

сприяти реалізації таких намірів, та впевнений, що це допоможе підняти рівень Комітету. 

 


